

Date: 10 September 2024

التاريخ: 10 سبتمبر 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification from Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution)

الموضوع: تنويه من شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع)

ADNOC Distribution wishes to inform the market of a related party transaction with Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC).

تود شركة أدنوك للتوزيع إعلام السوق بمعاملة أطراف ذات الصلة مع شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك).

ADNOC Distribution has entered into a Master Services Agreement (MSA) with ADNOC, for a term of 10 years.

أبرمت أدنوك للتوزيع اتفاقية رئيسية للخدمات مع أدنوك، لمدة عشر سنوات.

Under the MSA, ADNOC will provide outsourced services to certain ADNOC Distribution functions, including Procurement, IT, Finance, Human Capital and General Services with the intention of increasing operational and cost efficiencies.

وبموجب الاتفاقية الرئيسية للخدمات، ستقوم أدنوك بتقديم خدمات التعاهد لبعض الوظائف المتعلقة بالمشتريات، وتقنية المعلومات، والمالية، والموارد البشرية والخدمات العامة في أدنوك للتوزيع، بهدف تحسين الكفاءة التشغيلية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



المهندس بدر سعيد اللمكي
الرئيس التنفيذي

Eng. Bader Saeed Al Lamki
Chief Executive Officer